                                  Δώρα για την Ιωάννα
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     ΜΑΘΑΙΝΩ:
· Οι λεξούλες που έχουν μια μόνο 
[bookmark: _GoBack]συλλαβή, δεν τονίζονται.
· Το ή που τονίζεται το λέμε
διαζευκτικό και με αυτό επιλέγουμε.




· ΝΑ ΛΥΘΟΥΝ ΟΙ ΠΑΡΑΚΑΤΩ ΑΣΚΗΣΕΙΣ

	
1. Στο αίνιγμα που ακολουθεί βάλε τόνους, κόμμα, τελεία και ερωτηματικό όπου χρειάζεται:    

Μολις φτασει ο Μαρτης
ερχεται σαν κραχτης
Ενα ψαλιδακι
[image: ]στη μικρη ουρα του
εχει για τιμονι
κι από τη χαρα του
φευγει σαν σφενδονι

Τι είναι 
        Το χελιδονι η το περιστερι
 
2. Συμπλήρωσε τα κενά με η και ή:


· Τη ζωγραφιά αυτή την έκανε _  Κατερίνα _  _ Δόμνα;

· Ποιος θέλει να σηκωθεί στον πίνακα,_ Μαρία _    _ Λένα;


· Tι προτιμάτε να κάνουμε μάθημα _ να ζωγραφίσουμε;

· __  Iωάννα, __ Φωτεινή και __ Αγγελική θα μας τραγουδήσουν.

-Ποιο φόρεμα να βάλω;
Το κόκκινο   ___   το γαλάζιο;

-Τι σου αρέσει;
           Το μήλο   ___   ___   μπανάνα;
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